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nr posiedzenia: 76 

data posiedzenia: 9 listopada 2022 r. 

miejsce posiedzenia: Sosnowiec, Pałac Schoena Muzeum 
 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 1. Sport amatorski i zawodowy w opiniach praktyków. 

Posiedzeniu przewodniczył: 

 przewodniczący komisji Kazimierz Wiatr. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
senatorowie członkowie komisji: 

Robert Dowhan, Agnieszka Kołacz-Leszczyńska, Wojciech Konieczny, Joanna Sekuła, 

Kazimierz Wiatr, 

 
senatorowie: 

 Halina Bieda, Agnieszka Gorgoń-Komor, Tomasz Grodzki, Beata Małecka-Libera,  

 
goście, m.in.: 

prezydent miasta Sosnowca Arkadiusz Chęciński, 

zastępca prezydenta miasta Bielska-Białej Piotr Kucia, 

Polski Związek Żeglarski: 

prezes zarządu Tomasz Chamera, 

Akademia Wychowania Fizycznego im. J. Kukuczki w Katowicach: 

prorektor ds. promocji sportu Arkadiusz Stanula, 

Pałac Schoena Muzeum w Sosnowcu: 

dyrektor Paweł Dusza ze współpracownikami, 

Akademicki Związek Sportowy w Katowicach: 

prezes Bogusław Oleksy, 

Śląskie Wojewódzkie Zrzeszenie „Ludowe Zespoły Sportowe”: 

prezes zarządu Andrzej Sadlok, 

Klub Żeglarski „Zagłębie”: 

prezes zarządu Paweł Pełka, 

Zagłębiowski Park Sportowy w Sosnowcu: 

prezes zarządu Karina Skowronek, 

Śląski Oddział Polskiego Związku Żeglarskiego: 

prezes zarządu Radosław Śląski, 



 

 

Miejski Szkolny Związek Sportowy w Sosnowcu: 

prezes zarządu Daniel Gałużny. 

 

 

Ad 1. 
 

 Wyjazdowe posiedzenie Komisji Nauki, Edukacji i Sportu w Sosnowcu poświęcone było 

zagadnieniu sportu amatorskiego i zawodowego w opiniach praktyków. Posiedzenie 

zorganizowano w ramach obchodów 100. rocznicy pierwszego posiedzenia Senatu II RP. 

Podczas posiedzenia wygłoszono 8 referatów.  

Prezes zarządu Zagłębiowskiego Parku Sportowego w Sosnowcu Karina Skowronek oraz 

tytularny sponsor parku Tomasz Ślęzak przedstawili zebranym informację na temat tej 

inwestycji. Zagłębiowski Park Sportowy składa się ze stadionu piłkarskiego, hali sportowej 

i stadionu zimowego. Cała budowa kosztowała 244 miliony zł i oparta była na finansowaniu 

zewnętrznym. 

Andrzej Sadlok i Janusz Ciołczyk mówili o roli i finansowaniu Ludowych Zespołów 

Sportowych w środowiskach wiejskich. 

Przedstawiciele Polskiego Związku Żeglarskiego mówili o problemach bezpieczeństwa 

w turystyce wodnej w świetle obowiązującego rozporządzenia. 

Obecni na posiedzeniu szablistka Angelika Wątor i szpadzista Radosław Zawrotniak zwrócili 

uwagę na brak wsparcia dla sportowców po dwudziestym trzecim roku życia. Ich zdaniem 

powinna być większa transparentność w finansowaniu sportowców. 

Głos zabrała również senator Agnieszka Gorgoń-Komor, która mówiła o częstym niećwiczeniu 

dzieci na lekcjach wychowania fizycznego i wystawianiu przez lekarzy zwolnień z tych lekcji. 

Senator Joanna Sekuła wyraziła przekonanie, że to posiedzenie da impuls do zmian i początek 

inicjatywom legislacyjnym. 
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